



Referat møde i DI-B tirsdag den 15.-8. 2023 kl. 20-22 på Teams

Deltagere i mødet: Sus Ulbæk (SU), Charlotte Vestergaard (CV), Rune Hansen (RH), Caroline Seehusen (CS), Eva Maria Grout (EMG), Anders Kaihøj (AK), Kristiane Klindt (KK fra kl 20.45).

Dagsorden:	Referat:
1. Godkendelse af referat af møde den 4. juli 2023	Godkendelse kommer
2. Nyt fra Komiteerne	<p>Klub: Klubmøde 30 september: Dagsorden kommer – til bestyrelsen hurtigst muligt. Pararytter reglement snart klart til at SK ser på det. Endelig aftale med DRF om klassificering af ryttere. Kompedal succesfuldt gennemført.</p> <p>Sport: Stor tilfredshed med DM – regnskab kommer. Gædingafimi – starten af det nye år.</p> <p>Avlen: Avlerkursus 1 på Fyn. Kåring 3 afholdt</p> <p>Natur: Mandat for Naturarbejdet/DRF. Der udarbejdes positionspapirer på forskellige områder under NK som gælder for DI, og som skal anvendes når DI- deltager i møder med politikere og i organisations sammenhæng. DI koordinerer med DRF gennem Ridespor DK.</p> <p>Første papirer skal være klar til klubdagen – Hvad gør DI for at sikre adgang til at ride i naturen, NNPerne, urørt skov, repræsentanter til Ride Laug, mv. ERFA gruppe.</p>
3. Hestevelfærd – Forum for Hestevelfærd, Viegaarden	<p>Møde torsdag i Forum for Hestevelfærd hvor Viegård drøftes. DI finder det skal afklares hvilke beføjelser politiet mangler for at kunne skride ind. DI støtter at der skal gives yderligere beføjelser Ganti og Bøgelund 100 pct. udstyrskontrol – vi samler mere data. 3 DMerne – sport og GDK Feather prices.</p>
4. Avlsreglement	Der arbejdes på nyt stambogsreglement. En tidsplan for involvering af avlerne skal udmeldes.
5. VM-opfølgning	SK holder et afrapporteringsmøde med Landsholdsledelsen for evaluering. SK vil gerne starte et nyt rul, så der hele tiden er en landsholdsledelse og sådan at tilrettelæggelsen af NM følger heraf. AK indkalder til møde sidst i september.
6. Elite regnskab, ungdom, Hestevelfærd	Der er brug for et regnskab fra Eliten, for at få overblik



	<p>over sponsorerne og hvordan midlerne anvendes og hvad der er brug for også fremadrettet. Spørgsmål omkring synlig implementering af hestevelfærd og "Eliten som rollemodeller" bør drøftes.</p>
7. NM	<p>Su melder tilbage fra de andre nordiske landes ledere, at de gerne vil have en officiel invitation. Protokoller for NM i Herning er godt på vej. Forhold omkring udvidelse af ny VM bane til 300 m kigger Thomas Bjerre også på. NM deles op i afdelinger med hver sin ledelse og derover en fælles tovholder. Udmelding om hjælp til gennemførelse af NM så alle interesserede kan byde ind?</p>
8. Klubdag	<p>Forslag til program udfærdiges og sendes til bestyrelsen.</p>
9. Generalforsamling	<p>Bestyrelsesmøde den 12.9. skal primært handle om budgetbeslutninger – 1. budgetmøde. 2. budgetmøde afholdes efter mødet med Eliten. SU beder formændene om at gå tilbage til komiteerne og diskutere hvilke tiltag man gerne vil sætte i værk i det kommende år.</p>
10. Budget 2023-24	<p>Foreløbige ønsker fra Sport: Hegn til Herning, pasudstyr</p>
11. Nye tiltag	<p>Hestevelfærds kurser /avl's officials dommerne kurser introduceres. Dommerseminar indlæg om hestevelfærd og e-learning kurserne. Opgørelse over data fra hoveddommerrapporter. Avlskomiteen</p>
12. Sponsorater	<p>Første møder med ny mulig sponsor afholdt. Mulig sponsor vender tilbage.</p>
13. Eventuelt	<p>Tölt artikel om Vikingemarkedet, Opfølgning sports stævner udstyrskontrol</p>
14. Næste møde	<p>Planlagt til den 12.9.2023.</p>

Udsendt den 25.8. 2023.